
Grundejerforening Højene – Dagsorden  

Bestyrelsesmøde torsdag d. 6/1-2022 

Tilstede: Simon Pedersen, Claus Skyum, Michael Mortensen, Lars Jensen, Michael Nielsen & Lena 

Rosenlund 

  

  

1. Godkendelse af sidste referat: Godkendt.  

 

2. Hjertestarter: Vi har fået en henvendelse fra en grundejer som er kommet med et forslag til, 

at vi skulle få trykt nogle kort med information ang. placering af hjertestartere og info. Dette 

har vi undersøgt og prisen er meget høj, og derfor vurderes det ikke relevant. Vi er bekendt 

med, at hvis en person falder om med hjertestop og man ringer 112, så er der derfra direkte 

forbindelse til hjerteløbere som på den måde får, at vide hvor de forskellige hjertestartere er 

placeret.  

 

Undervisning i hvordan hjertestarteren virker: vi har meldt nogle datoer ud til Cardio Care, 

og de vender tilbage med en dato, som vi offentliggør med tilmelding.  

  

3. Grønne områder: Skovhøj – Kommunen har godkendt og Frisesdahl er netop gået i gang 

med jorden. Derved følges tidsplanen omkring færdiggørelse foråret 2022. Vi er i øjeblikket i 

gang med at indhente tilbud på multibane, græs og fliser.  

 

Vores kontrakt med OK Nygaard udløb med udgangen af 2021 og vi har som før beskrevet 

valgt, at gå videre med tilbuddet fra dem i samme prisleje som sidst, og vi afventer endelig 

kontrakt.   

 

4. Vej & stier: Vi afholder et møde med OK Nygaard inden så længe og får styr på alle stier, om 

der evt. Skal mere grus på nogle steder. 

Ang. Bestyrelsens forslag til ny alternativ sti vest for læbæltet bag Mannehøj lomme F – vi 

har udarbejdet nogle forskellige forslag til kommunen, og har modtaget forslag fra dem som 

vi har kommet med tilføjelser til, og afventer igen svar fra dem. Kommunen tilkendegiver 

problemet og vil gerne løse det, det er bare et spørgsmål om hvordan det skal løses på 

bedste vis.  

Vi har fået en henvendelse fra en grundejer ang. En problematik ved deres indkørsel og 

cykelsti, de skal krydse cykelstien for, at komme ind i indkørslen, og dette skaber farlige 

situationer. Vi har vejledt dem om, at de selv skal kontakte kommunen og forelægge dem 

problematikken. Dette har de nu gjort og kommunen er vendt tilbage og har meddelt at de 

vil sætte bomme op på cykelstien så cyklister skal ned i fart.  



Ved generalforsamlingen 2021 blev der nævnt at der var fare ift. Sikkerhed med vand på 

vejen ud for Vejen villapark. Kommunen har vendt tilbage og sagt at de ikke ser et problem, 

og vi har dokumentation og har sendt det videre til kommunen og fastholder problemet.   

  

5. Legepladser: Vi afholder legepladsmøde d. 31/1-22 kl 19.00 i Vejen idrætscenter. Der er i 

facebookgruppen ”Grundejerforeningen Højene – Legepladsudvalg” oprettet en begivenhed 

som man kan tilmelde sig på. Dette må udvalgene meget gerne gøre, så vi kan bestille lokale.  

 

6.  Økonomi: Drift: 554.142,34kr Legepladser: 234.030,66kr  

  

7. Indkommen post: De henvendelser vi har fået har vi besvaret under de forskellige 

omhandlende punkter.  

  

8. Manglende kontingent fra grundejere: Vi arbejder på dette med kommunen. 

  

  

9. Eventuelt: Vi har udarbejdet et velkomst skriv til nye grundejere, som er lagt ud på  

hjemmesiden www.hoejene.dk og på vores facebookside. Det er meningen, at man som 

nabo kan udskrive dette og give det til sin nye nabo.  

 

 

http://www.hoejene.dk/

